
 

Bestyrelsesmøde afholdt 29-02-2024 hos Bech-Bruun samt 
online via Teams  

  
Tilstede:  
Steen Wintlev-Jensen, Jes Anker Mikkelsen, Bo Vinten, Leif Linden, Rita Fohlmann, Jørgen Rosenfeldt samt Kristian Hansen og 
Søren Westphal. 
  
Online:  
Johan Hilding  
Afbrud:  
Jesper Højenvang, Lone Buchardt 
  
Dagsorden:  
Oplæg om tilbud til medlemmer  
Info fra formand 
Info fra sekretariat 
Ansøgninger  
Generalforsamling 2024 
Budget 
Implementering af Uddannelse & Træning 
Indkøb af båd 
 
Oplæg om tilbud til medlemmer 
Dansk Søredningsselskab er forespurgt omkring at tilbyde medlemmer af Dansk Søredningsselskab et medicinsk opslagsværk.  
Det blev derfor besluttet ikke at gå videre med projektet. 
 
Info fra formanden 
Der testes pt. nyt beklædning af frivillige. Søren W er tovholder på projektet.  
Steen deltager i OKD møde i Thyborøn, og tager i samme anledning fordi Struer og tager en snak med stationen, som nu har 
været i gang i et år.  
 
Info fra Sekretariatet 
Pt. er vi oppe på 11000 betalende medlemmer, der kommer stadig små betalinger ind. Sekretariatet holder fokus på at få de 
sidste betalinger hjem. Der er en del flere udmeldelser i år, dette skyldes i høj grad, at vi i vores system nu abonnerer på folks 
adresser via CPR-registeret. Og derfor med får deres korrekte adresser. Sekretariatet har også kun fået en brøkdel girokort 
retur med forkert adresse på.  
 
Fastholdelse & Rekruttering  
Anders og Kristian er pt. i gang med at kigge på fastholdelse og rekruttering. Der er indtil videre afholdt et møde online, hvor vi 
fandt de gode og dårlige erfaringer. Der arbejdes videre på work-shop til efteråret.  
 
20-års jubilæum 
Kristian fremlagde præsentation til afholdelse af jubilæummet.  



 

Bestyrelsen vil gerne have et mindre arrangement, og med forankring i Helsingør som første stationen i DSRS.  
De 13 arrangementer på stationerne, var der tilfredshed med, dog med lidt mere lokal forankring vedr. indkøb mv.  
Lone og Kristian arbejder videre.  
 
Ansøgninger 
Der er pt. gang i 2 ansøgninger til større fonde.  
 
Generalforsamling 2024 
Årets generalforsamling blev drøftet og gennemgået.  
 
Budget 
Budget til 2024 blev gennemgået, og der laves enkelte små rettelser.  
 
Implementering af uddannelse & Træning 
Udvalget er kommet tilbage med et nyt kommissorium, Dette er godkendt, og udvalget arbejder videre med dette, og vender 
tilbage til bestyrelsen.  
 
Indkøb af båd 
Der er stadig mulighed for at indkøbe en søster båd til de 2 både som vi allerede har købt. Dette vil blive besluttet primo april 
med henblik på besked til sælger.   


